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Protokół Nr XXX/ 14                                                                                                          
z sesji Rady Powiatu w Kielcach  w dniu 29 września  2014 r. ,                                                                                                   

w sala audytoryjna Starostwa Powiatowego  w Kielcach,                                              
od godz. 11.30 do 12.20.  

 

 

Do pkt 1                                                                                                                  
Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Cedro otworzył obrady przywitał 
radnych oraz pozostałych uczestników sesji w tym Zarząd Powiatu, 
przedstawicieli komórek i jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego 
oraz Wójtów i Burmistrzów z terenu powiatu kieleckiego. 
Przywitał także serdecznie państwa Józefę i Ireneusza Buckich na okoliczność 
zwycięstwa wykonanego przez panią Józefę Bucką Wieńca Dożynkowego na 
Ogólnopolskie Dożynki w Spale.  

Kworum  w dniu 29 września 2014 roku wyniosło 23  radnych. Lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  Barwinek R. Dudek E. , Jacewicz W. , 
Matuliński R. , Pleban T. oraz Szczepańczyk J. 

Radna Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Do pkt 2                                                                                                               
Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Cedro zapytał czy z zebranych radnych 
chce zabrać głos w sprawie zmian do porządku obrad. 
Nikt nie zgłosił się. 
W związku z powyższym przedstawił porządek obrad i poddał go pod 
głosowanie: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 15 

września 2014 r.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
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5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między  sesjami. 

6. Podjęcie uchwał  w sprawie : 
1) powierzenia zarządzania drogową powiatową Wójtowi Gminy Raków, 
2) zobowiązań w zakresie udzielenia dotacji dla Gminy Raków na 

zadanie „Przebudowa drogi powiatowej nr 0349T Pierzchnica – 
Raków – Rakówka – gr. pow. kieleckiego w miejscowości Raków”. 

7. Zapytania i interpelacje radnych. 
8. Sprawy różne i wolne wnioski.         
9. Zamknięcie obrad.                                  
 

Głosowanie:  
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. 
 
Do pkt 3 
Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 15 września 
2014 r. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Cedro poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu Nr XXIX/14 z sesji Rady Powiatu z dnia 15 września 2014 r. 
 
Głosowanie: 
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania protokół Nr XXIX/14 z sesji Rady Powiatu z dnia 
15 września 2014 roku został przyjęty. 
 
Do pkt 4 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Cedro 
Przypomniał , że wieniec dożynkowy uwity przez Józefę i Ireneusza Buckich 
zdobył w eliminacjach powiatowych w Bielinach I miejsce. To samo miejsce                
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I na Dożynkach Wojewódzkich w Busku-Zdrój i to samo miejsce I na 
Ogólnopolskich Prezydenckich Dożynkach w Spale.  
 
Starosta Kielecki, Zdzisław Wrzałka 
Trzy lata temu w Ogólnopolskich Dożynkach Prezydenckich w Spale, wieniec 
pani Józefy Buckiej zdobył wówczas II miejsce. Po tych trzech latach nasza 
wspaniała artystka ludowa zdobyła I miejsce. Jest to dla nas ogromna radość. 
Jesteśmy wdzięczni za to, że pani Józefa tak pięknie kultywuje nasze lokalne 
tradycje. Jest Pani wzorem do naśladowania dla wielu młodych ludzi. 
 
Następnie prezydium Rady Powiatu oraz Zarząd Powiatu pogratulował państwu 
Józefie i Ireneuszowi Buckich zwycięskiego miejsca podczas konkursu na 
Dożynkach Prezydenckich w Spale. 
 
Józefa Bucka 
Podziękowała za te wszystkie miłe i ciepłe słowa. Wieńce są tradycyjne, widać 
w nich elementy ludowości naszego regionu  Dodała, że cieszy się ogromnie                         
z tego, że wieńcem zaprowadził Powiat Kielecki na najwyższe miejsce na 
podium w Polsce. 
 
 
Do pkt 5 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres 
między sesjami, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Do pkt 6 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
1) powierzenia zarządzania drogową powiatową Wójtowi Gminy Raków 

Michał Godowski, członek Zarządu Powiatu 
Gmina Raków zwróciła się do Samorządu Powiatu o wyrażenie zgody na 
zgłoszenie do Narodowego Programu Dróg Lokalnych odcinka drogi 
powiatowej jednocześnie deklarując  dofinansowanie w wysokości 25 % tego 
przedsięwzięcia po ewentualnym uzyskaniu przez Gminę Raków dotacji z tego 
programu.  Na powiecie  ciążyło by  zobowiązanie wydatkowania 25 % wartości 
tego przedsięwzięcia. Przebudowana byłaby droga w msc. Raków na odcinku                 
1 km.  
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Drugi projekt dotyczy przekazania remontowanego odcinka drogi Gminie 
Raków, która składając wniosek o dotacje musi być właścicielem lub zarządcą 
danego odcinka drogi. Przypomniał, że jutro mija termin składania wniosków                        
o dotacje. Poprosił radnych o przychylność.   
 
Stefan Pacak, przewodniczący Komisji Dróg 
Opinia Komisji Dróg jest pozytywna. 
 
Radna Barbara Barszcz 
W imieniu Wójt Gminy Raków poprosiła o pozytywne zaopiniowanie uchwały. 
Zaznaczyła, że nawet tak mały odcinek drogi jest dla gminy ważny. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
powierzenia zarządzania drogową powiatową Wójtowi Gminy Raków i poddał 
go pod głosowanie. 
 
Głosowanie:                                                                                                                    
za –  23                                                                                                                  
przeciw – 0                                                                                                         
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXX/ 49 /14 w sprawie powierzenia 
zarządzania drogową powiatową Wójtowi Gminy Raków, która stanowi 
załącznik nr 3  do protokołu. 
 

2) zobowiązań w zakresie udzielenia dotacji dla Gminy Raków na zadanie 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 0349T Pierzchnica – Raków – Rakówka – 
gr. pow. kieleckiego w miejscowości Raków”. 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie 
zobowiązań w zakresie udzielenia dotacji dla Gminy Raków na zadanie 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 0349T Pierzchnica – Raków – Rakówka – gr. 
pow. kieleckiego w miejscowości Raków”. i poddał go pod głosowanie. 

 
Głosowanie:                                                                                                                    
za –  23                                                                                                                 
przeciw – 0                                                                                                         
wstrzymało się – 0 
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W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXX/ 50 /14 w sprawie zobowiązań 
w zakresie udzielenia dotacji dla Gminy Raków na zadanie „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 0349T Pierzchnica – Raków – Rakówka – gr. pow. kieleckiego w 
miejscowości Raków”,  która stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Do pkt 7                                                                                                              
Zapytania i interpelacje radnych 

Radny Mieczysław Kędzierski  -  Zapytanie do dyr. PZD w sprawie drogi  
Bartoszowiny-Lechów. Droga w części poddana była modernizacji 2 lata temu. 
Początek drogi był zmodernizowany  w ilości ok. 1 km a od strony Lechowa w 
ilości 2 km.  Natomiast pozostała części tej drogi postawia wiele do życzenia. 
Podczas rozmów z dyr. PZD wynikało, że należy uregulować własność z 
Lasami Państwowymi.  

Czy PZD może udzielić informacji czy ta droga jest planowana do  zakończenia  
dalszej modernizacji i czy sprawy własnościowe są już uregulowane 

Dyrektor PZD Zbigniew Wróbel- Sprawy własnościowe są już  uregulowane. 
Odcinek drogi, który przebiega przez odcinek leśny jest w Naturze  2000  
dlatego  należy wykonać dokumentacje projektową wówczas będzie można 
zakończyć modernizacje tej drogi. Jest to 900 m a cały odcinek ma 4,5 km. 

Radny Mieczysław Kędzierski - Oczekuje na odpowiedz pisemną. Jednocześnie 
by w piśmie było wskazane kto ma opracować tą dokumentację projektową. Czy 
to jest po stronie powiatu czy gminy. 

Radny Kazimierz Bielecki - Interpelacja złożona na piśmie (zał. do 
BR.0003.2....2014). 

Wiceprzewodnicząca Rady  Teodora Jagiełło - Jak przedstawia się sprawa 
mostu w msc Wola Kopcowa,  gm. Masłów. Czy kładka jest już wykonana. 
21września  br. miały ruszyć prace a ekipy remontowej na placu ewentualnej 
budowy nie widać. 

Co z drogą między Domaszowicami a Wolą Kopcową. Zgodnie z informacją                
z PZD kilka m-cy temu droga ta „siadła” a  zerwanie południowej części tej 
drogi miało być w gestii wykonawcy kanalizacji. Czy coś w tej kwestii 
wiadomo. 
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Radny Tomasz Lato - Interpelacja złożona na piśmie (zał. do  
BR.0003.2....2014). 

Wiceprzewodniczący Jan Cedro - Interpelacja złożona na piśmie (zał. do 
BR.0003.2....2014). 

 

Do pkt8 
 
Sprawy różne i wolne wnioski.    

 

Do pkt 9 
Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 
zamknął sesje Rady Powiatu w dniu 29 września  2014 r. o godz. 12.20. 

 

Protokołowała: Iwona B. 

        Wiceprzewodniczący Rady  

                             Jan Cedro              

 

 


